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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az újranyitás tapasztalata?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány döntése értelmében a regisztrált óvodai és iskolai pedagógusok, valamint a bölcsődei
dolgozók soron kívüli oltása után a bölcsődéket és köznevelési, szakképzési intézményeket április
19-én újranyitották, a középiskolákat pedig május 10-én.

A korábbi kormányzati  tájékoztatás szerint az óvodákban és az általános iskolák alsó tagozatán
visszaállt  jelenléti oktatásba az iskolákba a gyerekek 75, az óvodákba 60 százalékuk tért  vissza
áprilisban.  Arról  azonban  nem  születtek  hivatalos  információk,  hogy  az  intézmények  nyitása
eredményezte-e  új  fertőzések  megjelenését,  illetve  ezáltal  újbóli  lezárásokat.  Ráadásul,  bár
korábban  a  koronavírus  tájékoztató  oldalon  napi  szinten  közölték  az  aktuális  iskolai-óvodai
adatokat, az utóbbi hetekben ezek már egyik tájékoztató anyagban sem szerepelnek.

A Pedagógusok Szakszervezetéhez  eljuttatott  visszajelzések  szerint  nem egy esetben előfordult,
hogy a szülők koronavírus-fertőzött gyermeket küldtek be az intézménybe, de hivatalos járványügyi
intézkedés nem történt. Csak annyit  mondtak az érintett tanulóknak, hogy maradjanak otthon és
gyógyulgassanak,  de  hivatalosan  nem  rendeltek  el  karantént  számukra  és  az  osztálytársaikat,
családtagjaikat sem tesztelték. A fertőzött gyermekek visszatérése természetesen szülői felelőtlenség
következménye, azonban ez a felelőtlenség összefüggésben lehet azzal a ténnyel, hogy a szülők
nagy részének nincs otthoni munkavégzésre lehetősége és kormányzati támogatásban sem részesül
a gyermekkel való otthon maradáshoz. Ennek következtében sokan a szabadnapjaikat felhasználva
tudnak  csak  gyermekükkel  otthon  maradni,  így  abban  motiváltak,  hogy  minél  hamarabb
visszatérhessenek a gyermekek az óvodába, iskolába.

Fentiekre való tekintettel kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy:



1. Hány esetben volt szükség valamilyen járványügyi intézkedésre koronavírus-fertőzések miatt az
óvodák  és  az  általános  iskolák  alsó  tagozatainak  április  19-ei,  majd  a  felső  tagozatok  és  a
középiskolák május 10-ei megnyitása óta?

2. Hány pedagógus kényszerült karanténba, ment betegállományba, mert megfertőződött?

3.  Hány iskolában vagy óvodában kellett  helyettesítést  elrendelni pedagógus- vagy óvónő-hiány
miatt?

5. Április 19. óta hány iskola, illetve hány osztály állt át online oktatásra?

6.  Mi az oka annak,  hogy megbetegedés,  karantén,  illetve gyermek otthoni  tanítása esetén sem
részesülnek plusz támogatásban a magyar szülők?

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2021.05.28.

Tisztelettel:

Hohn Krisztina
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